資助機構:











根據現時<遊樂場 所規例>,16歲 以下人士由晚上8 時起不得進入或逗 留在桌球室。

2025 香港 21 歲以下青少年英式桌球公開賽 - 第二站

比賽章程

參加資格

【公開組】必須在2025年7月19日未滿21歲,並持有香港身份證者報名參加。

【女子組】必須在 2025 年 7 月 19 日未满 21 歲女性者,並持有香港身份證者報名參加。

報名及

海軍桌球會

2153 0228

比賽場館

新界荃灣川龍街 118 號百悅坊 10 樓

*報名地點

中國香港桌球總會有限公司:香港銅鑼灣大球場徑1號奧運大樓1027室

2504 8641

* (報名請於星期一至五辦公時間)

報名費

【公開組】港幣\$150 【女子組】港幣\$150 (無需繳付枱租)

比賽日期

2025 年 7 月 19 日至 8 月 16 日 (逢星期六及日) 截止報名日期: 2025 年 7 月 7 日 (星期一)

獎項

組別	獎項	桌球總會 獎金及獎盃乙座	海軍桌球會 獎金	總獎金
【公開組】	冠軍	\$2,500	\$1,250	\$3,750
	亞軍	\$1,300	\$650	\$1,950
	季軍	\$700	\$350	\$1,050
	殿軍	\$500	\$250	\$750
【女子組】	冠軍	\$1,000	\$500	\$1,500
	亞軍	\$500	\$250	\$750
	季軍	\$300	\$150	\$450
	殿軍	\$200	\$100	\$300

贊助獎金

馬高香港貿易有限公司 【公開組】一棒最高度數獎 (50 度或以上):港幣\$1,000 及獎盃乙座 【女子組】一棒最高度數獎 (40 度或以上):港幣\$1,000 及獎盃乙座 贊助

(註:如參加者軟席賽事或得獎者執席頒獎典禮,將不獲任何獎金或獎品,事前得到本會賽事小組委員會或執行委員會同意除外。)

得分

【公開組】:賽事將採用積分制,即所得名次可得積分,積分分類如下:

冠軍: 1,000 分 亞軍: 800 分 季軍: 600 分

殿軍:500分 第5名:400分

第17名:200分 第33名:100分 第9名:300分 第65名:80分 第 129 名: 60 分

> (註:如參加者缺席賽事,積分亦將會減半,事前得到本會賽事小組委員會或執行委員會同意除外。)

首8名得獎之參賽者經本會審核合符資格,有機會獲邀加入香港桌球代表隊或梯隊。

比賽規則

- ~ 賽事採用國際桌球聯盟 (IBSF) 賽事所採用之規例進行。
- ~ [公開組]賽事採用單淘汰制:初賽將採用3局2勝。

[女子組]賽事將以參賽人數決定採用單淘汰制或單循環制,稍後公佈詳情。

- ~ 除得到賽事委員會同意及批准,賽事經公開抽籤安排後不會作任何更改。
- ~ 參賽者遲於開賽時間到達比賽場館報到則負一局;再遲於指定時間 15 分鐘到達比賽場館報到作 棄權論,報名費概不發還。
- ~ 參賽者必須穿著整齊服裝(長褲、恤衫/T-恤及皮鞋/波鞋),八強至決賽參賽者必須穿著傳統比 審服裝(長袖純色恤衫、長西褲、背心、煲呔、深色皮鞋及襪)否則不准出審。
- ~ 裁判在比賽中所作出之判決將為該場比賽之決定,如有上訴,可向賽事總監或總裁判提出,賽事 委員會之決議將為最終之決定,不能上訴。

賽事總監:何明宗先生 (9206 1752) 總裁判:尹俊暉先生 (9679 7739)

- ~ 本會保留接受或拒絕任何人仕參加以及設置種將編排之最終權利。本會有權因應情況,調整或更 改賽程。
- ~ 如參加人數少於 10 人,該項賽事有可能會取消。

注意事項

- ~ 参賽者必須遵守政府對桌球室的相關限制,否則會被取消參賽資格。
- ~ 因應政府政策及其它特殊狀況,比賽有機會延期或取消。
- ~ 本會或協辦球會有權因參賽者不符合<遊樂場所規例>的相關條文而取消參賽者資格及/或要 求參賽者離開比賽場地。
- ~ 參賽者於比賽範圍及/或比賽期間,嚴禁飲用酒精類飲品,否則會被取消參賽資格。

杳詢

- ~ 參賽者必須於截止報名五個工作天後聯絡報名場館或瀏覽本會網頁查詢賽程。
- ~ 查詢賽事詳情及即時賽果,請聯絡上述比賽場館。
- ~ 查詢有關報名及比賽事項,請聯絡中國香港桌球總會有限公司。

傳真號碼:2577 7551 電話號碼: 2504 8641 電郵: info@hkbilliardsports.org.hk

Subvented by:





Sponsored by:







Currently, under the "Places of Amusement Regulation", no person under the age of 16 may enter or remain in billiard clubs from 8:00pm onwards

Hong Kong Under-21 Snooker Open Championship 2025 – Event 2 **INFORMATION**

[Open] Aged below 21 on 19th July 2025 and holder of Hong Kong Identity Card. **Eligibility**

[Women] Female participants, Aged below 21 on 19th July 2025 and holder of Hong Kong Identity Card.

NAVY SNOOKER CLUB Venue 10/F, Optimall, 118 Chuen Lung Street, Tsuen Wan, New Territories. 2153 0228

Registration

Billiard Sports Council of Hong Kong China Limited

2504 8641

Venue

Room 1027, Olympic House, 1 Stadium Path, Causeway Bay, Hong Kong

*(Register in office hour : Monday to Friday)

Entry Fee

[Open] HK \$150

[Women] HK\$150

(Table rental inclusive)

Event Date

19th July- 16th August 2025 (Every Saturday and Sunday) Registration Deadline: 7th July 2025 (Monday)

Award

Group	Awards	HKBSCC Prize money & a trophy	NAVY SNOOKER CLUB Prize money	Total Prize Money
[Open]	Champion	\$2,500	\$1,250	\$3,750
	1st Runner-up	\$1,300	\$650	\$1,950
	2 nd Runner-up	\$700	\$350	\$1,050
	3 rd Runner-up	\$500	\$250	\$750
[Women]	Champion	\$1,000	\$500	\$1,500
	1st Runner-up	\$500	\$250	\$750
	2 nd Runner-up	\$300	\$150	\$450
	3 rd Runner-up	\$200	\$100	\$300

Sponsor

Marco HK Trading Limited sponsored	[Open]: Highest Break Award (50 or above): \$1,000 and a trophy [Women]: Highest Break Award (40 or above): \$1,000 and a trophy
------------------------------------	--

(Remark: If any player is absent from the match or any awardee is absent from prize presentation ceremony, he/she will not be awarded prize money, except with the approval of the Tournament Committee or the Management Committee of HKBSCC.)

Points

[Open]:Player will have points in the Event as details shown below:

Champion: 1,000	1st Runner-up: 800	2 nd Runner-up: 600	3 rd Runner-up: 500	5 th : 400
9th:300	17 th :200	33 rd :100	65th:80	129th:60

- (Remark: If any player is absent from the match, he/she points will be deducted by half, except with the approval of the Tournament Committee or the Management Committee of HKBSCC.)
- > Top 8 players of each event qualified and affirmed by HKBSCC would be selected into Hong Kong Snooker Team or Feeder.

Rules & Regulations

- The Championship applies the Rules and Regulation of IBSF.
- The Championship applies knock-out system: Preliminary sessions Best of 3 Frames.
- No change of date after the draw has been completed, unless approved by the Tournament Committee.
- Any player who is late for reporting will lose 1 frame and if late for 15 minutes will lose the Match and entry fee will be forfeited.
- Player must wear properly (trousers, shirt/T-shirt and leather shoes/sport shoes); Tournament standard dress is required from Quarter-Finals: Long sleeve predominately plain coloured shirt buttoned at the wrist, trousers, waistcoat, bow tie, dark leather shoes and socks must be worn.
- Player can appeal to the Tournament Director or Chief Referee against the decision of the Referee in the match. The Tournament Committee's decision is the final decision, no further appeal is allowed.

Tournament Director: Mr. Ho Ming Chung (9206 1752) Chief Referee: Mr. Wan Chun Fai (9679 7739)

- The Council reserves the rights of seeding arrangement and may accept or reject any application without giving reason. The Council reserves the rights of re-scheduling the event depending on the circumstances.
- If there are less than 10 players in any event, the event may be cancelled.

Remarks

- Players must comply with the rules and restrictions imposed on billiard establishments by the Government, otherwise any player who does not comply may be disqualified.
- Event may be postponed or cancelled depending on restrictions imposed by the Government or other special
- Players must comply with the provisions of the "Places of Amusement Regulation", any player who does not comply may be disqualified or requested by the Council or billiard club to leave the venue.
- Players must not consume any alcohol during the match and/or in the venue, otherwise the player may be disqualified.

Enquiry

- The draw will be displayed / announced 5 working days after the Registration Deadline in the above-mentioned venue and HKBSCC Website.
- Contact the above-mentioned venue for detail and results of the Championship.
- Contact Billiard Sports Council of Hong Kong China Limited for further information. Tel.: 2504 8641 Fax: 2577 7551 Email: info@hkbilliardsports.org.hk